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Les estacions de nòrdic del Pirineu català 
valoren positivament el projecte dels JJOO  

Ho veuen com una oportunitat per sumar nous practicants, 

malgrat que les proves nòrdiques se celebrarien al Pirineu 

aragonès 
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Aquest dimecres, en el marc de la reunió de la Taula estratègica de les estacions de 

muntanya, l'assemblea de la Mancomunitat de Municipis per a la promoció de 

l’esquí nòrdic (Tot Nòrdic) ha aprovat demanar un ajut d'1,6 milions d'euros als fons 

europeus Next Generation per dur a terme diverses actuacions de digitalització, 

eficiència energètica i competitivitat a les estacions, fet que servirà per "posar-se al 

dia" segons ha expressat el president de la Mancomunitat i alcalde de la Seu d'Urgell, 

Francesc Viaplana. 

Imma Obiols, tècnica de Tot Nòrdic, ha valorat positivament el projecte de JJOO tot i 

que les estacions de nòrdic catalanes no hi puguin participar directament a les proves 

olímpiques. Cal recordar que en l'acord tècnic aprovat pel COE el 28 de març passat, 

les proves nòrdiques se celebrarien al Pirineu aragonès. Tot i així, ho veu com una 

oportunitat de promoció per sumar nous practicants d'esquí de fons i creu que es 

guanyarà perquè les instal·lacions serviran per fer entrenaments i es potenciarà el 

Centre de Tecnificació d'aquesta modalitat d'esquí que hi ha a la Seu d'Urgell. 


